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1. Agenda 

1. Verwelkoming door de algemeen voorzitter 
2. Toelichting werking door de algemeen directeur 
3. Aanstelling van 3 rekeningtoezichthouders voor het boekjaar 2021: voorstelling van de kandidaten en 

goedkeuring (meer info zie verder "Kandidaturen rekeningtoezichthouder") 
4. Begroting 2022: voorstelling en goedkeuring (zie bijlage "Begroting 2022") 
5. Verkiezing van 6 nieuwe bestuurders (meer info zie verder "Kandidaturen bestuurder") 
6. Statutenwijziging: aanpassing in overeenstemming met het nieuwe Wetboek van Vennootschappen en 

Verenigingen en inhoudelijke aanpassingen (zie bijlagen "Voorstel tot statutenwijziging" en 
"Vergelijking huidige <-> ontwerp nieuwe statuten") 

7. Vragenronde 
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2. Vergadering 

Online vergadering 

De tweede Algemene Vergadering 2021 van ie-net ingenieursvereniging vindt online plaats.  Gezien 
de speciale omstandigheden die voortvloeien uit de COVID-19-pandemie, heeft de regering via 
Koninklijk Besluit gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad van 9 april 2020, die mogelijkheid 
aangegeven. Enkele dagen voor de Algemene Vergadering ontving u de praktische info.  
Er zal de mogelijkheid tot vraagstelling zijn en ook de stemming gebeurt digitaal, waarbij de 
volmachten correct kunnen gebruikt worden. 

Algemeen Directeur Nancy Vercammen licht bij aanvang de spelregels toe voor een ordentelijk 
verloop van deze online vergadering, waarbij ook de functionaliteiten van het gebruikte online 
vergaderplatform overlopen worden. Daarbij wordt in het bijzonder aandacht gegeven aan de 
naamgeving van de deelnemers, aan de opname van de vergadering (exclusief voor de verslaggeving), 
de vereisten voor deelname aan het online digitaal stemmen en de schermen die gebruikt zullen 
worden voor het online digitaal stemmen. 

Na deze praktische richtlijnen start de behandeling van de eigenlijke agenda van deze Algemene 
Vergadering (AV). 
 
1. Verwelkoming door de Algemeen Voorzitter 
 
Algemeen Voorzitter Egbert Lox heet alle deelnemer van harte welkom op de tweede AV van dit jaar, 
met als voornaamste agendapunten de goedkeuring van de begroting 2022 en de verkiezing van 6 
nieuwe bestuurders. Het is voor Egbert Lox zijn eerste jaar als Algemeen Voorzitter. Algemeen 
Voorzitter Egbert Lox wenst Algemeen Directeur Nancy Vercammen te bedanken voor de grote 
flexibiliteit in een toch wel niet evident jaar. Dit had een grote impact op de netwerkactiviteiten en 
de kennisdoorstromingsactiviteiten van ie-net.  Daarnaast wenst hij ook mevrouw Christine Beckers 
te bedanken voor haar jarenlange inzet bij ie-net en vertrouwt er op dat de aanvang van haar 
pensioen nog op gepaste manier zal gevierd worden. 
 
Het bestuursorgaan heeft ondanks de weinige persoonlijke contacten die er mogelijk waren met de 
nieuwe bestuurders omwille van de Covid-restricties, zich volledig ingezet voor een vlotte en 
efficiënte werking van ie-net. Enkele  dossiers waaraan het bestuursorgaan gewerkt heeft, zijn niet 
behandeld aan de snelheid en efficiënte waaraan Algemeen Voorzitter Egbert Lox dit gewenst had. 
Deze historische dossiers roepen vaak nog onderliggende emoties op en zijn vaak nog een uiting van 
de breuklijn binnen de vereniging ten gevolgde van de vroegere fusie.  
 
Eén van deze dossiers is het optrekken van het aantal leden van ie-net met als eerste mijlpaal 10.000 
leden, zoals oa in de referentielanden Denemarken, Zwitserland, Noorwegen.. Ie-net heeft nood aan 
éénheid om het gewenste ledenaantal te behalen in de komende jaren om zo ook een goede werking 
van de vereniging te blijven garanderen.  
 
 
 
Algemeen Voorzitter Egert Lox verontschuldigd zich voor de laattijdige verslaggeving van het 
bestuursorgaan en de beknopte verslagen, die tijdens het werkingsjaar voorgekomen is. Om hieraan 
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een oplossing te bieden, wordt er tijdens deze vergadering voor de eerste maal met een virtueel 
assistente gewerkt. Deze oefening zal uiteraard geëvalueerd worden op basis van de kwaliteit en 
kosten.  
 
De Algemeen Voorzitter wenst de uittredende bestuurders te bedanken voor hun inzet tijdens hun 
afgelopen mandaat tijdens een niet evidente periode. Daarnaast bedankt hij ook expliciet alle 
vrijwilligers en leden van de expertgroepen die zich ingezet hebben voor ie-net tijdens het voorbije 
jaar. 
 
Daarnaast kijkt hij uit naar de verkiezingen voor de bestuurdersmandaten binnen ie-net. De nieuw 
verkozen bestuurdersprofielen zullen zeker bijdragen aan een verjonging van het bestuursorgaan als 
ook een positieve impact op de genderbalans kunnen te weeg brengen.  
 
De Algemeen Voorzitter geeft het woord aan Algemeen Directeur Nancy Vercammen. 
 
2. Toelichting werking door de Algemeen Directeur 

Zie bijlage 1. 
 

Algemeen Directeur Nancy Vercammen stelt het uitgebreide werkingsverslag voor, aan de hand van 
de presentatie zoals in bijlage 1, en opent met de vaststelling dat in 2021 de corona-context nog 
allesoverheersend was ten opzichte van 2020. Er diende  voortdurend geschakeld te worden tussen 
online en offline verhalen, zowel naar evenementen, opleidingen en studiedagen toe als naar het 
wisselen tussen verplicht thuiswerk en structureel thuiswerk.   
 
In 2021 werd er gestart met de viering van het vijfjarig bestaan van ie-net met het gekende digitale 
nieuwjaarsevent. Eind januari vond de lancering van het digitale jobportaal plaats, beter bekend als 
Jobs4Engineers. Het effect van dit jobportaal toont een merkbare toename aan van de webactiviteit 
van ie-net. Deze toename is minder uitgesproken in juli 2021, daar in juli 2020 de de salarisenquête 
publiek werd gemaakt wat een hoger bezoekersaantal vertegenwoordigde in juli 2020. Naast de 
homepage is het jobportaal de meest bezochte webpagina van de ie-net website, wat maakt dat deze 
investering zeker positief is voor ie-net. Het webverkeer naar de ie-.net website nam toe met 74,13% 
tov werkingsjaar 2020. Via het jobportaal stelde 485 bedrijven zich voor als potentiële werkgever, 
werden er 479 vacatures geplaatst en 146 CV’s gepubliceerd.  
 
Uit de cijfers leren we dat 5 703 leden zich hebben geregistreerd voor het ledenregister, de online 
netwerkingtool van ie-net. De ie-net Linkedingroep telt 2 969 ingenieurs en 2 754 mensen volgen ie-
net op facebook.   
 
Deze AV heeft een record aantal deelnemers: 159 leden hebben zich ingeschreven waarvan 24 met 
een volmacht, goed voor in totaal 183 leden. We noteren bij aanvang van deze vergadering 147 
deelnemers1 .  
 
In een analyse van het ledenaantal is een daling merkbaar tov 2020, nl. 7255 leden in 2020 versus 
6735 leden in 2021. De stijging van het aantal websitebezoekers resulteert momenteel niet in een 

 
1 Inschrijven op zich volstaat natuurlijk niet, het is nodig aanwezig te zijn tijdens deze online gehouden algemene 
vergadering of een volmacht gegeven te hebben aan een aanwezige 
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stijging van het aantal leden. De verankering van de jongeren naar ie-net toe werpt niet voldoende 
vruchten af. De samenwerking met de universiteiten, het hoge bereik van de laatste jaar 
ingenieursstudenten, de afgestudeerde ingenieur, het succes van het jobportaal, de bekendheid van 
de Week van de Ingenieur leidt wel tot naamsbekendheid en gratis lidmaatschappen voor de 
jongeren maar deze gratis leden worden niet omgezet in betaalde lidmaatschappen. Uit onderzoek 
blijkt dat de meerwaarde niet voldoende duidelijk is. Ook corona heeft hier een impact want 
potentiële leden geven aan dat ze verwachten dat het aanbod te beperkt zou zijn en nemen een 
afwachtende houding aan tov een lidmaatschap in 2022. 
 
Ie-net dient te investeren in het kenbaar maken van de toegevoegde waarde van ie-net alsook deze 
te vertalen in concrete acties om zo de gratis lidmaatschappen te kunnen converteren naar betalende 
lidmaatschappen.  
 
Op het gebied van kennisdoorstroming waren er in totaal 2361 deelnemers waarbij er een groter 
aandeel was voor de studiedagen, die ten gevolge van een verschuiving van 2020 naar 2021 
kennisdoorstroming overheerste. Maar studiedagen vertegenwoordigen een lagere omzet en winst  
dan de opleidingen. De workload voor de ie-net  staf is daar tegenover vaak hoger dan bij een 
opleiding.    
 
Vanaf november 2021, de 4de coronagolf, is er een grote impact op de kennisdoorstroming. De 
constante schakeling van online naar offline en hybride opleidingen, leidt vanaf november tot een 
duidelijke negatieve impact. Sommige langlopende opleidingen zijn uitgesteld naar 2020 wat een 
negatieve impact heeft op de omzet van ie-net aangezien de langlopende opleidingen 
verantwoordelijk zijn voor een groot deel van de omzet van kennisdoorstroming.   
 
De kwaliteitseisen die de deelnemers aan de opleidingen stellen liggen hoger tov 2020.  De 
concullega’s werken steeds vaker met digitale en hybride systemen waarbij er meer interactie 
mogelijk is, waardoor de beschikbare digitale tools die ie-net-net momenteel aanbiedt (oa, zoom) 
door deelnemers niet altijd als kwalitatief worden beschouwd.  Het volledige digitale 
opleidingsaanbod van ie-net in 2020 zorgde voor meer deelnemers uit oa Limburg,  West- Vlaanderen 
terwijl dit effect in 2021 door het implementeren van klassikale opleidingen weer teniet gedaan werd. 
Algemeen Directeur Nancy Vercammen doet daarom een oproep om hier als ie-net alert voor te zijn 
en verder in te zetten en te investeren in hybride kennisoverdracht en kwaliteitsverhoging van 
digitale kennisdoorstroming voor het aanbod van ie-net van 2022. 
 
In april 2021 organiseerde ie-net een digitale jobbeurs, Bedrijf zoekt Ingenieur, die erg succesvol 
was. Gezien de relatief hoge werkloosheidsgraad bij de afgestudeerde ingenieurs van 2020 (14%), 
werd deze jobbeurs erg positief ervaren door de werkzoekende ingenieurs alsook door de 
deelnemende bedrijven.  
 
Ie-net stapt voor het 2de jaar in het project ‘Das Geniaal’, een STEM project met verschillende 
partners.  
 
Gedurende 2021 is ie-net vaak in de pers verschenen, wat de visibiliteit en naamsbekendheid van 
ie-net te goede komt. De rapporten en studies die ie-net publiceert vormen de basis voor 
persaandacht.   
 



 
 

 Pagina 6  van 16  

De promotieviering of het promoten van ie-net bij de afgestudeerde ingenieur was dit jaar niet 
mogelijk. Ie-net heeft de website www.ikbeningenieur.be via de universiteiten en de 
Alumniverenigingen gepromoot om op deze manier afgestudeerde ingenieurs te bereiken.   
 
De jubilarissenviering van 2021 kon offline doorgaan in Het Paleis der Academiën in Brussel, zij het 
wel onder zeer strikte Covid voorwaarden waardoor een receptie of effectief netwerken niet mogelijk 
was. De jubilarissenviering , waar zowel de jubilarissen van 2020 als 2021 aan deelnamen mocht op 
een zeer positieve feedback rekenen. 
 
De voorstellingen van de Startbaanenquête konden fysiek plaats vinden in Kortrijk, Gent, Brussel en 
Antwerpen. Er werd eveneens een online voorstelling verzorgd vanuit de opnamestudio in het 
Ingenieurshuis.  De voorstelling  van de startbaanenquête had een groot bereik (een 500tal laatste 
jaar ingenieursstudenten die in 2022 afstuderen). De fysieke opkomst was merkelijk lager tov de pre-
corona periode.  
 
De resultaten van de Salarisenquête, die in 2021 door een recordaantal ingenieurs werd ingevuld, 
namelijk 2400 worden nog in december 2021 gepubliceerd. 
 
Tijdens de Week van de Ingenieur, die iets vroeger gelanceerd werd, kon de Jobbeurs, het lunchdebat 
en de uitreiking van de ie-net prijzen nog fysiek plaatsvinden. De andere events vonden digitaal 
plaats. Alle digitale events kunnen opnieuw bekeken worden via de ie-net website.  
 
De jobbeurs en de hieraan gekoppelde lezing van Frank De Winne werd ingediend voor een 
subsidiedossier bij Stad Antwerpen als een matchmaking event voor bedrijven in Antwerpen. 
Hiervoor ontvangde ie-net een subsidie van € 10 000 van de stad Antwerpen. Een van de voorwaarden 
was het ter beschikking stellen van een netwerktool tijdens het event, dit werd door ie-net met de 
NetworkApp ingevuld. De app zorgde er voor dat de deelnemers en bedrijven  tot 4 weken na het 
event met elkaar contact konden opnemen.  
 
Een nieuw initiatief in 2021 was de lancering van de webinarreeks: “Op de Praatstoel bij ie-net”  met 
Peter Claes (Febeliec) in november en Lode Lauwaert op 14 december . Op de Praatstoel is 
webinarreeks die aan de ie-net leden gratis wordt aangeboden. De webinars kunnen opnieuw 
bekeken worden. Dit initiatief wordt verder gezet in 2022.  
 
Het hoogtepunt van 2021, is zoals elk jaar het energiedebat georganiseerd door de expertgroep 
Energie, met meer dan 400 inschrijvingen. Dit diende eveneens digitaal door te gaan en werd 
gestreamd vanuit het ingenieursnet. De organisatie van het Energiedebat werd getrokken door de 
jongeren uit de expert groep Energie van ie-net.  
 
Vanaf eind december en de ganse maand januari worden er tal van lidmaatschapcampagnes opgezet 
om het ledenaantal van ie-net te doen toenemen.  
 
Corona heeft in 2021 een grote impact gehad op de ie-net staf, door het verplichte telewerken.  
(grotere afstand, meer administratie, RSZ verplichtingen,…). Deze vorm van verplicht telewerk 
wordt na een tijd wat routineus waardoor de samenwerking en de opvolging moeilijker wordt. Na 
anderhalf jaar waarin het merendeel van de tijd getelewerkt werd, is ook het teamgevoel gezakt.  
 

http://www.ikbeningenieur.be/
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De personeelsbezetting van ie-net blijft tot op heden ongewijzigd.  
 
Algemeen Directeur Nancy Vercammen wenst Christine Beckers nog expliciet te bedanken voor 
haar inzet van de afgelopen 35 jaar en wenst haar een meer dan welverdiend pensioen.  
 
In het kader van het project op naar de 10.000 werd er een uitgebreid Ledenonderzoek uitgevoerd. 
Hieruit blijkt dat de belangrijkste reden waarom men lid is de volgende zijn:  
 

• Belangen van ingenieurs verdedigen (53,86%) 

• Netwerking (47%) 

• Opvolgen van trends en ontwikkelingen (40,31%) 

• Ingenieurs een stem geven in een maatschappelijk debat (37,17%) 

• Kennisdeling (31,97%) 
 

Volgens de leden zijn de top 5 belangrijkste activiteiten voor hen: 
Rapporten (salarisenquête, startbaanenquête, industrie 4.0, ): 61,15% 
Bedrijfsbezoek: 56,95% 
Visienota’s over maatschappelijk relevante thema’s: 48,42. 
Technische opleidingen: 45,91% 
Studiedagen: 43,23% 
  
 
 
De respondenten kregen de vraag hoe voor hen het ie-net van de toekomst er zou uitzien. In 
onderstaande visualisatie worden de grootste interestgroepen naar voren gebracht (zie groene 
blokken) 
 

 
Deze bevraging is voor ie-net belangrijk gezien ze naar de toekomst willen kijken voor de uitbouw 
van een bloeiende vereniging. 
Algemeen Directeur Nancy Vercammen geeft het woord aan Algemeen Voorzitter Egbert Lox voor 
een verdere toelichting van de strategische oefening van het bestuursorgaan. 
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Onder extern e begeleiding vond binnen het bestuursorgaan een strategische oefening plaats om de 
prioriteiten in kaart te brengen. Het bestuursorgaan stelde alvast 3 strategische prioriteiten op die 
vanaf 2022 geleidelijk geïmplementeerd zullen worden.  
 

• Belangenbehartiging: 
Ie-net wil dat belangenbehartiging meer pro-actiever wordt. De belangen van ie-net en zijn 
leden moeten ook in de aanloop van de komende verkiezingen in 2024 reeds in kaart gebracht 
en opgevolgd worden. Rekeninghoudend met het huidige ledenaantal wenst ie-net een 
intensievere samenwerking met belanghebbenden met veel invloed op het  beleid zoals 
denktanks, werkgeversorganisaties, sectoren,  In deze In deze context is er een contact met 
VOKA via de Algemeen Directeur en zijn er gemeenschappelijke thema’s zoals de bewaking van 
de  kwaliteit van het onderwijs en in het bijzonder van de ingenieursopleidingen. 

 

• Kennisdeling: 
Naast het huidige aanbod dient er extra ingezet te worden op vaardigheidsopleidingen. 
Inhoudelijk lopen de opleidingen van ie-net voor op deze van deze concurrenten. Ie-net dient 
zeer aandachtig te zijn voor de logistieke vormgeving van het opleidingsaanbod aangezien de 
leden en deelnemers hier effectief kwalitatieve hoogstand verwachten. Naast de uitdagingen 
omtrent de logistiek van de hybride opleidingen,  wenst ie-net een permanent digitaal 
opleidingsaanbod te garanderen. 

 

• Jeugd en Studenten: 
Het is gebleken dat om de verankering van jongeren  te bewerkstellingen er effectieve staf 
ondersteuning nodig is, want dat, niettegenstaande de enorme inzet van de vrijwilligers, het 
draagvlak niet voldoende is om dit te realiseren.  
 
De 3 hogergenoemde prioriteiten, zijn een onderdeel van de 8 strategische doelstellingen die 
door het bestuursorgaan gedefinieerd werden en waarneembaar in onderstaande visualisatie. 

 
 
 
 
Enkele initiatieven die binnen dit kader passen en uit de brainstorming naar boven gekomen 
zijn jonge dynamische initiatieven zoals mentoring, constant opleidingsaanbod, ingenieurs uit 
de zorgsector aanspreken, deelname aan expertgroepen, de diversiteit aanspreken…en de 
deelname van deze potentiële leden ook te verankeren binnen ie-net.  
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3. Aanstelling van 2 rekeningtoezichthouders voor het boekjaar 2021: voorstelling van de 

kandidaten en goedkeuring  (Zie bijlage 2) 
 
De penningmeester, Tim Snauwaert meldt dat er twee kandidaat-rekeningtoezichthouders zich 
meldden uiterlijk op 18 november per e-mail aan de ie-net staf. Niemand van de kandidaten  vroeg 
om de stemming geheim te laten gebeuren. De kandidaten zijn Niek Dobbels en Valerie Thange. 
 
De twee kandidaten zijn ten minste de afgelopen drie jaar onafgebroken gewoon lid geweest van de 
vereniging, zonder daarbij lid te zijn of geweest te zijn van het Bestuursorgaan van de vereniging 
gedurende het boekjaar 2021 en het volgende boekjaar 2022. 

Zoals eerder aangegeven, wordt om organisatorisch-technische reden de stemming ter goedkeuring 
van de aanstelling van deze kandidaat-rekeningtoezichthouders in één beweging gehouden na 
agendapunt 5. 
 
4. Begroting 2021: voorstelling en goedkeuring 

Zie bijlage 2. 
 
Algemeen Penningmeester Tim Snauwaert vervolgt met het vierde agendapunt en licht het proces en 
de tijdlijn toe zoals gevolgd voor het opstellen van het budget 2022.  
 
De Algemeen Penningmeester overloopt de opbouw van de begroting 2022 en zoomt daarna in op 
de voorgestelde omzet in de begroting van 2022. De uitgangspunten zijn een omzet van € 00.000 
voor lidmaatschappen als resultaat van de strategische prioriteiten in 2022.  
 
Voor kennisdoorstroming voorziet  men een omzet van € 880 000 en dit is een toename tov 2021. 
Men verwacht een hogere omzet door het inzetten van een business developer in 2022 binnen de ie-
net staf. Deze persoon zal focussen op het ontwikkelen van langdurige opleidingen.  
 
Het voorziende budget voor personeel en huisvesting  energie, huur, … ), blijft quasi ongewijzigd tov 
het budget 2021. 
 
De afschrijvingen voor 2022 bedragen € 1   000 en deze omvatten de klassieke afschrijvingen 
alsmede de investeringen in hybride classrooms (afschrijving op 5jaar). De website wordt in 2022 het 
laatste jaar afgeschreven. 
 
Het voorziende resultaat op basis van het voorliggende budget is € 4  49 8.  
 
In het budget 2022 is een bedrag van ma imum € 100.000 opgenomen voor de realisatie van de 
strategische prioriteiten. De Algemeen Penningmeester geeft aan de leden van de AV mee dat er nog 
geen concreet actieplan is om hieraan een invulling te geven.Dit moet gezien worden als een 
enveloppe die naar verschillende uitwerkingen kan vloeien. Consultancy voor de voorgestelde 
prioriteiten is een mogelijkheid hiervan, maar dit is niet exclusief om alleen aan consultancy te 
gebruiken. De eventuele extra inkomsten van de strategische prioriteiten zijn bij budget 2022 niet 
opgenomen. De Algemeen Voorzitter Egbert Lox vult aan dat er inderdaad zeer selectief wordt 
omgesprongen met de budgetten van ie-net maar dat er wel gedacht wordt in de richting van een 
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gespecialiseerde consultant met goede politieke connecties naar het Vlaams Parlement toe en dit 
met een beperkte tijdsbesteding of voor een bepaalde duur, met als doel om de belangenbehartiging 
van ie-net bij de juiste mensen te voorzien.  Er wordt eveneens uitgegaan van een volledige opname 
van deze enveloppe van € 100 000 alhoewel dit nog niet zeker is, gezien de inzet hiervan nog niet 
definitief beslist is door het bestuursorgaan.   
 
Rekening houdend met een mogelijke uitgave van 100000 € voor de realisatie van de strategische 
doelstellngen  wordt er een resultaat van € -56 502 geraamd.  
 
De vraag rijst wat de impact zal zijn op de financiële middelen en het eigen vermogen als de geschatte 
omzet lager is dan voorzien, wat zeer realistisch is gezien de huidige corona-impact op de leden 
werving. De Algemeen Penningsmeester kan bevestigen dat ie-net de financiële middelen heeft om 
een mogelijk verlies te dragen, gezien het positief opgebouwde eigen vermogen gedurende de laatste 
6 jaren en dit voor een periode van maximum 2 jaar. 
 
De Algemeen Penningmeester licht toe dat de prognose die in oktober werd opgemaakt op dit 
moment al achterhaald is en dit ten gevolge van de huidige Corona impact op kennisdoorstroming. 
Op het moment van opmaak van de prognose werd er rekening gehouden met een hogere omzet van 
kennisdoorstroming, maar door de nieuwe 4de coronagolf, zijn er opleidingen geannuleerd of 
uitgesteld naar 2022 waardoor het resultaat mogelijks negatief zal uitdraaien tot 60K.  
 
Er wordt opgemerkt dat bij het budget onderaan 2 blanco regels staan waar er geen cijfers tegenover 
staan. De Algemeen Penningsmeester verduidelijkt dat er tegenover de lijn overboeking fondsen pas 
tijdens de afsluiting van het boekjaar in april/mei 2022 een bedrag kan bepaalde worden.  De lijn ‘te 
veel betaalde bedragen’ aan ie-net wordt na controle door de revisor opgenomen in de omzet tijdens 
de opmaak van de jaarrekening 2022, gezien het feit dat ze niet meer opeisbaar zijn na 5 jaar. 
 
De vraag rijst waarom er niet geopteerd wordt om naar een neutrale balans te gaan, zoals vaak 
gedaan wordt in vzw’s.  lgemeen Penningmeester  im Snauwaert licht toe dat dit inderdaad een 
benadering is die vaak gebeurt maar er is uiteindelijk gekozen om het op deze manier te projecteren 
om ook een duidelijk signaal te geven naar de AV, dat er bepaalde investeringen nodig zijn om de 
vicieuze cirkel mbt tot het ledenaantal te doorbreken. Tim Snauwaert geeft ook aan dat met deze 
projectie het signaal gegeven wordt dat bepaalde keuzes die genomen worden een negatief of zelfs 
deficitaire uitkomst geeft. Egbert Lox wenst nog toe te voegen dat de pensionering van een vast 
persoon lid wat extra ruimte geeft en dat tot op heden nog geen actie genomen is voor de aanwerving 
van de extra consultant/extra kracht dus dat de budgettering hierin ruim genomen is. Gezien de nood 
aan belangenbehartiging is de kans groot dat de ‘consultanc ’ opdracht gaat ingezet worden om vb. 
vertegenwoordiging te hebben in Brussel bij het Vlaams Parlement evenals naar de jongerenwerking 
toe.  
 
Een lid van de Algemene Vergadering wenst op te merken dat indien het budget voor de consultancy 
niet volledig opgebruikt wordt dat deze kan overgeheveld worden naar een marketinguitgave 
aangezien hier absoluut investeringen nodig zijn. Zo kan de Algemene Vergadering vertrouwen geven 
aan het budget en de details van de uitgaven liggen dan bij het bestuursorgaan.  
 
5. Verkiezing van 6 nieuwe bestuurders  
 



 
 

 Pagina 11 van 16  

Tijdens deze AV worden  
 

• vier bestuurders voor de statutaire periode van drie jaar verkozen. Het mandaat vangt aan op 
1 januari 2022 en eindigt drie jaar later per 31 december 2024. Zij vervangen de vier 
bestuurders, die tijdens de AV van 13 december 2018 werden benoemd voor een mandaat van 
drie jaar. 

 
De kandidaat-bestuurders zijn ten minste 4 jaar gewoon lid van ie-net ingenieursvereniging of 
ten minste 2 jaar actief in het bestuur van een deelgroep of expertgroep van ie-net 
ingenieursvereniging. Uiterlijk op 24 november middernacht uur werden de kandidaturen 
d.m.v. een volledig ingevuld en ondertekend officieel formulier kandidatuur bestuurder 
ontvangen. 
 
De kandidaat-bestuurders voor de 4 vrije mandaten zijn  

de heren 

• Ing. Bart Cauwenbergh; 

• ir. Fred Verhoeven  

en mevrouwen   

• Ing. Karina De Messemaeker, - 

• ir. Ingrid Ghys 

• ir Sofie Ignoul. 

Elke kandidaat voor de statutaire periode van 3 jaar, stelt zichzelf voor gedurende maximaal 
2’ 0” met een presentatie naar keuze.  

• één bestuurder verkozen voor de statutaire periode van twee jaar (uitdoen mandaat Ing. Dirk 
Verbeeck).Het mandaat vangt aan op 1 januari 2022 en eindigt per 31 december 2023. 
Hij/zij vervangt Ing. Dirk Verbeeck, die tijdens de AV van 9 december 2020 werd benoemd voor 
een mandaat van drie jaar. Voor dit mandaat worden uitsluitend Ing.-kandidaturen aanvaard 
(zie art. 26 Rotatiesysteem bestuurders van het Huishoudelijk Reglement). 

 
De kandidaat-bestuurders zijn ten minste 4 jaar gewoon lid van ie-net ingenieursvereniging of 
ten minste 2 jaar actief in het bestuur van een deelgroep of expertgroep van ie-net 
ingenieursvereniging. Uiterlijk op 24 november middernacht uur werden de kandidaturen 
d.m.v. een volledig ingevuld en ondertekend officieel formulier kandidatuur bestuurder 
ontvangen. 
 
De kandidaat-bestuurder voor het éné vrije mandaat is Ing Kris Beterams  

De kandidaat voor de statutaire periode van 2 jaar (uitdoen mandaat Ing. Dirk Verbeeck), stelt 
zichzelf voor gedurende ma imaal 2’ 0” met een presentatie naar keuze.  
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• één bestuurder verkozen voor de statutaire periode van 1 jaar (uitdoen mandaat  
Ing. Thomas Haerick).Het mandaat vangt aan op 1 januari 2022 en eindigt per 31 december 
2022. Hij/zij vervangt Ing. Thomas Haerick, die tijdens de AV van 11 december 
2019 werd benoemd voor een mandaat van drie jaar. Voor dit mandaat worden uitsluitend Ing.-
kandidaturen aanvaard (zie art. 26 Rotatiesysteem bestuurders van het Huishoudelijk 
Reglement). 

 
De kandidaat-bestuurders zijn ten minste 4 jaar gewoon lid van ie-net ingenieursvereniging of 
ten minste 2 jaar actief in het bestuur van een deelgroep of expertgroep van ie-net 
ingenieursvereniging. Uiterlijk op 24 november middernacht uur werden de kandidaturen 
d.m.v. een volledig ingevuld en ondertekend officieel formulier kandidatuur bestuurder 
ontvangen. 
 
De kandidaat-bestuurders voor het éné vrije mandaat zijn Dhr 

• Ing. Bart Demol 
• Ing. Mattijs Plettinx 

Elke kandidaat voor de statutaire periode van één jaar (uitdoen mandaat ing. Thomas Haerick) 
, stelt zichzelf voor gedurende ma imaal 2’ 0” met een presentatie naar keuze.  

Ondertussen ontvangen alle stemgerechtigde deelnemers per e-mail de unieke link voor het 
uitbrengen van een persoonlijke stem. Volmacht dragende deelnemers ontvangen twee aparte 
unieke links. 
 
Algemeen Voorzitter Egbert Lox verwijst naar de introductie waarbij de pagina’s met de te 
stemmen punten werden overlopen en de stemprocedure werd toegelicht, met in het bijzonder de 
verduidelijking dat de volgorde van kandidaten zoals vermeld op de formulieren niet zuiver 
alfabetisch is, dan wel volgens de bepalingen in het huishoudelijk reglement door lottrekking 
vastgelegd als zijnde startend vanaf de letter Y. Deze door lottrekking bepaalde volgorde werd 
bekrachtigd in een bijzonder BO gehouden op 14 december 2021.  
 
De digitale stemming vindt plaats volgens de bij aanvang van deze Algemene Vergadering reeds 
toegelichte procedure. Er wordt in één beweging gestemd over de aanstelling van 2 
rekeningtoezichthouders voor het boekjaar 2021, over de goedkeuring van de voorgestelde Begroting 
2022 en over de verkiezing van 6 nieuwe bestuurders. 
 
 
 
 
 
6. Statutenwijziging: aanpassing in overeenstemming met het nieuwe Wetboek van 

Vennootschappen en Verenigingen en inhoudelijke aanpassingen (zie bijlagen "Voorstel tot 
statutenwijziging" en "Vergelijking huidige <-> ontwerp nieuwe statuten") 

 
Egbert licht toe dat er een nieuw proces gestart wordt over de goedkeuring  van de nieuwe statuten.  
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Om rechtsgeldig over een statutenwijziging zal er een BAV opgeroepen worden. Deze BAV wordt 
conform  de bestaande statuten ten gepaste tijde bijeengeroepen. Tegen die datum zal ook de 
nieuwe versie van het huishoudelijk reglement voorliggen waarnaar in de nieuwe statuten verwezen 
wordt. 
 
7. Vragenronde 
 
Dhr. Freddy Verhoeven wenst te stellen dat hij, ondanks zijn niet verkiezing, zich graag ter beschikking 
stelt voor eventuele werkgroepen Daarenboven wenst hij ook te informeren naar de voortgang van 
de werkgroep “ jkingtoets – Wiskundekennis kandidaat student ingenieurs” waarvan hij deel 
uitmaakt. Algemeen Directeur Nancy Vercammen bevestigt dat de volgende vergadering van de 
werkgroep naar januari wordt verschoven.   
 
Algemeen Voorzitter Egbert Lox gaat vervolgens over tot het meedelen van de resultaten van de 
stemming, overeenkomstig de bij aanvang van deze AV reeds toegelichte procedure, en waarbij er 
ondertussen in één beweging gestemd kon worden over de aanstelling van 2 
rekeningtoezichthouders voor het boekjaar 2021, over de goedkeuring van de voorgestelde Begroting 
2022 en over de verkiezing van 6 nieuwe bestuurders. 
 
De Algemene Vergadering keurt de begroting 2022 van ie-net ingenieursvereniging goed. 
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De Algemene Vergadering keurt de aanstelling goed van de 2 rekeningtoezichthouders:  ir. Niek 
Dobbels en ir. Valérie Tanghe 
 

 
 

De Algemene Vergadering verkiest als bestuurder voor een mandaat van 3 jaar 

• ir. Sofie Ignoul 

• ir. Ingrid Ghys 

• Ing. Bart Cauwenbergh 

• Ing Karina De Messemaeker 
 

 
 

De Algemene Vergadering gaat akkoord met Ing. Kris Beterams als bestuurder voor een mandaat 
van 2 jaar 
 
 

 
 
 
 

De Algemene Vergadering verkiest geen bestuurder voor een mandaat van 1 jaar. 
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Gezien het ex-aequo bij de stemming voor het tweejarig mandaat, consulteert Algemeen Directeur 
Nancy Vercammen de statuten om na te gaan of hier duiding gegeven wordt over een procedure 
rond deze ex-aequo. 
 
De Algemene Vergadering oppert om beide kandidaten als bestuurder aan te stellen maar dit kan niet 
omwille van de statuten, waarin bepaald wordt dat er maximaal 12 bestuurders mogen zijn, een extra 
bestuurder zou een statutaire uitzondering zijn. Volgens de statuten zou de stem van de Algemeen 
Voorzitter doorslaggevend zijn bij een ex-aequo maar gezien het om een anonieme stemming gaat, 
kan deze regel niet toegepast worden.  
 
Een van de kandidaat bestuurders stelt voor om zijn kandidatuur in te trekken zodat de 2de kandidaat 
bestuurder verkozen is, maar de Algemene Vergadering gaat hier niet op in  Het huidige mandaat 
laten vervolledigen door de ontslagnemende bestuurder, blijkt bij navraag bij de ontslagnemende 
bestuurder ook geen haalbare kaart te zijn.  
 
De Algemene Vergadering stelt voor om een wisselend mandaat te voorzien na 6 maanden maar dit 
draagt de goedkeuring niet van de Algemeen Directeur niet omdat dit administratieve en juridische 
consequenties heeft, daarnaast is dit ook niet de juiste toepassing van de statuten. De algemeen 
directeur pleit ervoor om de wetgeving inzake vzw’s en de statuten correct toe te passen.  
 
De Algemene Vergadering haalt nog aan dat het mogelijk is om een nietigverklaring te stemmen en 
vanuit de Algemene Vergadering een nieuwe stemronde te vragen, waarbij één kandidaat bestuurder 
dan 50% + 1 stem dient te behalen om een juridische gerechtigde verkiezing te hebben.  
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Na raadpleging van het Intern Huishoudelijk reglement, dat een voorkeur op basis van anciënniteit 
binnen de ledenwerking van ie-net weergeeft en indien onvoldoende uitsluitsel op deze manier, een 
voorkeur op basis van leeftijd anciënniteit verkiest, wenst de Algemene Vergadering de statuten strikt 
te volgen en desgevallend geen bestuurder voor het éénjarig mandaat te verkiezen. Sommige leden 

van de AV vragen aan het BO om het engagement van de twee kandidaten niet te verliezen en hen uit te nodige 
op het BO als niet stem gerechtigde in de vergaderingen van het BO.  
 
 
Algemeen Voorzitter Egbert Lox sluit de Algemene Vergadering om 22u15. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Algemeen Voorzitter Algemeen Ondervoorzitter Algemeen Penningmeester Algemeen Secretaris 
Egbert Lox  Peter Deman    Tim Snauwaert   Delphine Goessaert  
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